
Svar på motion om införande av kval i division 6 herrar 
 
Styrelsen yrkar på avslag av motionen 
 
Beslutsmotivering 
Motionären vill införa kvalspel uppåt för herrserierna i division 6 för att på så sätt få fler matcher 
med nerv i under höstsäsongen.  
 
Styrelsen föreslår avslag på motionen av huvudsakligen två skäl. 
Dels är det omöjligt att veta hur många lag det kommer gå upp från division 6 varje år. Det varierar 
beroende på hur många stockholmslag som går upp och åker ur från division 3 och 4. Det kommer ju 
också påverka division 5 och eventuellt division 7 serierna.  
Generellt sett har vi inte kval i några serier och det är svårt att genomföra kval i bara en av våra 
divisioner. 
Styrelsen förstår dock önskemålet om att fler matcher ska innehålla nerv, men menar att nerven 
borde finnas ändå. I och med att man aldrig vet exakt hur många lag som kommer flyttas upp så är 
varje poäng viktig att spela om för att bli bästa tvåa i division 6 och därmed skaffa sig en bra position 
för att eventuellt bli uppflyttad om det tilldelas platser.   
 
 
 


